
  

KÜLDÖTTGYŰLÉSI BESZÁMOLÓ 

[Pályázati Ügyekért Felelős Referens] 

[2024.11.26.] – [2025.02.18.] 

Eseménynaptár 

• 2024.11.26. Küldöttgyűlés 

• 2024.11.30-2025.12.12. Kari Ösztöndíjak bírálási időszaka 

• 2024.12.13. KÖB Ülés, előtte megbeszélés Hősi Rezsővel 

• 2024.12.27. Megbeszélés Gombás Andrással, Saly Eszterrel, és Mészáros Dorottyával 

az ösztöndíjakról 

• 2025.01.06. KÖB Ülés 

• 2025.02.05-2025.02.16. Kari Ösztöndíjak bírálási időszak 

• 2025.02.11. Fizika SzACS 

• 2025.02.18. KÖB Ülés, valamint Küldöttgyűlés 

November végén elkezdődött a kari Egyszeri szakmai ösztöndíj, valamint Egyszeri tanulmányi 

versenyeken és tudományos konferenciákon való részvétel támogatása ösztöndíj pályázási 

időszaka. Ebben a bírálási időszakban 188 közéleti, 96 szakmai, 24 tanulmányi vers. konf., 1 

egyszeri sport ösztöndíj pályázat érkezett be. Köszönöm a bírálóknak: Pádár Kittinek, Papp 

Gergely Sándornak, Kurucz Tamásnak, valamint Mészáros Dorottyának a bírálói munkájukat.  

A pályázati időszakot követően egy hallgató a HJB felé fellebbezéssel élt maga a pályázati 

kiírás iránt, mivel nem jutott el hozzá időben a szakmai ösztöndíj kiírása. A HJB a 

dokumentumok beszolgáltatása után, helybenhagyta a hallgató keresetét.  

Az őszi félévben két Egyszeri sport ösztöndíj pályázat érkezett be, így a januári KÖB-ön úgy 

döntöttünk, hogy ebben a félévben, a félév végén fogjuk meghirdetni ezt az 

ösztöndíjlehetőséget.  

Megkaptuk a 2025-ös ISZTK becsült tervezetét, amiben 31 millió forinttal számolunk, ez havi 

tervezett 3 millió forintos kiadást jelent. Jelenleg a Tisztségviselői ösztöndíjak (DÖK elnöki 

ösztöndíjjal együtt, amennyiben minden tisztség be van töltve) 1.4-1.5 millió forintos kiadást 

jelent. Ehhez hozzájönnek a havi rendszerességgel kifizetett sport, tudományos ösztöndíjak 

(ezekről a küldöttgyűlésen már tudok nyilatkozni), valamint a félév végén kifizetett szakmai, 

és tanverkonf ösztöndíjak. Példának mondanám: ez a két ösztöndíjforma 4,25+1,4 millió 

forintba kerültek most. Mindenképpen át kell gondolni az ösztöndíjak mértékét hosszútávon, 

hogy ne menjünk mínuszba. A táblázat továbbá 7 millió maradványt jelez, amit mi egyelőre 

hibásnak gondolunk, többszörös ellenőrzés után, nálunk közel 11 millió forintak kéne ennek az 

összegnek lennie. Ezt jeleztük Hősi Rezsőnek, aki már felvette a kapcsolatot a HPO-val.  

Részt vettem a Fizika SZACS-on, mivel a decemberi leadási időben több probléma is fellépett 

az ösztöndíjak körül. A kérvénnyel kapcsolatos problémákat a hallgatók jelezték, mi 

megpróbáltuk már most a közéletinél orvosolni, de a szakmai ösztöndíjak kiírását is igyekszünk 

pontosítani, hogy minél közérthetőbb legyen a hallgatók számára.  



  
Továbbra is várjuk, hogy a DÖK-kel konszenzusra tudjunk jutni, az ösztöndíj mértékéről, 

egyelőre ez nem sikerült, várunk az EHSZÖB állásfoglalására. 

Illetve sajnos keret csökkenése miatt várható az ösztöndíjak csökkenése is a közéleti 

ösztöndíjaknál. A Tanulmányi ösztöndíj táblázatát várhatóan jövőhét elején kapjuk meg, így a 

keddi KÖB-ön már tudunk döntést hozni arról. 

A KÖB jegyzőkönyveket Mészáros Dorottya elkészítette, ezek megtalálhatóak a honlapon, 

valamint frissítettük a Mentorkisokos „ösztöndíjas” részét, csökkentettük annak hosszát, de 

megpróbáltuk megőrizni a minőségét. 

Ezen felül elküldtem az EHSZÖB -nek a 2024/25 őszi félévben beérkezett pályázatokat 

összesítő Excel táblázatot, valamint az írásos beszámolót is.  

Külön köszönettel tartozom Kisteleki Leának.  

Fogadóóráimat még nem tartottam meg, amint biztos az órarendem, azt beépítem. Mindennapi 

teendőimet elvégeztem, a tisztségviselői levelezőfiókra érkező üzenetekre válaszoltam, 

delegáltságaimmal járó kötelességeimnek eleget tettem. 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, felmerülő kérdéseiddel fordulj hozzám 

bizalommal! 

Budapest, 2025. február 15. 
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